

Tour code:  
SMCAN6N-TR/CZ

TRAVEL 21  
Since 1989

## ★ 行程亮点

- 外观小蛮腰
- 荔枝湾涌+西关大屋
- 中山故居、华南现代中医药城
- 圆明新园
- 新会陈皮村
- 复古当当车游古镇，欣赏古镇内各种表演秀
- 大佛寺
- 圣心石室大教堂
- 上下九步行街

## 🍽️ 餐食

5早餐 | 5午餐 | 2晚餐

### 特色餐：

广式茶点风味/桑拿鸡风味/粥底火锅/  
卖鱼强功夫鱼/金牌叉烧风味/  
四人抬大盆鱼风味/中山石岐乳鸽风味/  
佛跳墙风味/开平黄鳝饭/马冈烧鹅风味

## 🏨 酒店住宿

- 4★佛山丽怡酒店或同级（2晚）
- 4★华枫酒店或2000年酒店或同级（2晚）
- 5★赤坎古镇内金好酒店或长盛酒店或同级
- 4★丽枫酒店白云机场店或同级

NO  
SHOPPING  
无购物

# 7天6晚 广州美食团

7D6N GUANGZHOU FOOD TOUR

广东  
GUANGDONG



\*Photos for illustration only

TRAVEL 21  
Since 1989

☎ 6587 0058 / 6533 2198    📞 8856 5111    ✉ ask@travel21.com.sg

Main Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357  
Branch Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108

(TA01114)



# 01 新加坡✈️广州🚗佛山

机上用餐 | 午餐 | 晚餐

- **外观小蛮腰：**位于中国广东省广州市海珠区（艺洲岛）赤岗塔附近，距离珠江南岸125米，与珠江新城、花城广场、海心沙岛隔江相望。广州塔塔身主体高454米，天线桅杆高146米，总高度600米，是中国第一高塔，国家AAAA级旅游景区。
- **沙面公园：**位于风景秀丽的沙面南部，面积2.14万平方米。原是英法租界内的前堤花园、皇后花园。1953年规划为公园，1960年建成公园后开放。1980年建设白天鹅宾馆时，同时填江扩建。园中绿树婆娑，秀色满目，临江建有大型开阔的广场和儿童游乐设施。由于这里毗邻神奇美丽的白鹅潭，视野极为开阔，因此是休闲、赏月、联欢的好地方。
- **荔枝湾涌+西关大屋：**荔枝湾涌位于广州的老城区，是一条古老的水道。它得名于两岸曾种植大量的荔枝树。荔枝湾涌既有独特的岭南水乡风光，又展现了广州的传统水上文化。西关大屋指的是广州西关地区的传统民居，这些建筑一般为大院式的结构，通常由多个院落和房屋组成。西关大屋是典型的岭南建筑风格，以其大气的规模、独特的砖雕、木雕和瓷雕等装饰艺术著称。永庆坊和夜船游珠江是广州的两个非常有特色的旅游体验，充满了地方色彩，能让游客深入了解广州的历史文化和美丽的自然景观。

酒店：佛山丽怡酒店或同级 4★

- 代史和孙中山革命事迹的绝佳场所。**华南现代中医药城**位于广州，是中国中医药产业的一个重要基地，致力于推动现代中医药的创新与发展。这里汇集了大量的中医药科研机构、企业和文化资源，是一个中医药产业集聚区。

酒店：华枫酒店或2000年酒店或同级 4★



# 02 佛山

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **祖庙：**位于佛山市中心，是纪念中国历史上著名的民间英雄——武圣关羽的庙宇。
- **舞狮表演：**是中国传统的民间表演艺术，尤其在广东地区，舞狮有着非常重要的文化地位。狮子舞通常在节庆、开业、婚庆等场合进行表演，寓意驱邪避害、祈福吉祥。在广州和佛山等地，可以看到精彩的舞狮表演，特别是佛山，被誉为“舞狮之乡”，是观看和体验舞狮的最佳场所之一。
- **黄飞鸿纪念馆：**位于佛山的黄飞鸿纪念馆是为了纪念清朝时期的武术大师黄飞鸿而建立的。黄飞鸿是中国武术的代表人物之一，特别是在南拳和医术方面具有深远影响。
- **岭南新天地：**是一个融合传统岭南文化和现代商业氛围的综合体。这里拥有古色古香的建筑风格，以及各类特色餐饮和购物中心，是一个可以休闲、购物、娱乐的好去处。
- **宋城景区、《广东千古情表演秀》（必消）、千灯湖夜市：**宋城位于广州附近，是一个大型的历史文化主题公园，主要展示宋朝时期的风土人情和古代文化。这个景区通过复古的建筑、实景演出和民俗活动，带你回到宋朝的辉煌时代。游客不仅可以了解宋代的历史背景，还可以体验到传统的手工艺、民俗表演等，是一个非常有趣且具有教育意义的文化主题公园。这里有各种街头小吃、手工艺品、文化表演和娱乐活动，是游客和当地人休闲聚会的理想场所。夜市的灯光璀璨，非常适合散步、购物和品尝地道的广东美食。

酒店：佛山丽怡酒店或同级 4★



# 03 佛山🚗顺德🚗中山🚗珠海

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **清晖园：**清晖园是佛山市最著名的古代园林之一，拥有浓厚的岭南园林特色。
- **华盖路步行街：**华盖路步行街是广州市中心的一个知名商业街区。这里融合了传统与现代，街道两旁是一些历史建筑与现代商铺的混搭，展示着广州独特的城市风貌。
- **探店等百年咀香园：**百年咀香园是广州非常有名的一家老字号店铺，成立已有百年历史，主要经营传统的粤式点心和茶餐厅食品。这里的经典产品如广式月饼、腊味等都非常受欢迎。
- **中山故居、华南现代中医药城：**是中国伟大的革命家孙中山的出生地和纪念馆。这里保存着孙中山的成长足迹和相关历史资料，是了解中国近



## 04 珠海

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **钟表博物馆**：珠海钟表博物馆是世界上最大的钟表博物馆之一，馆内收藏了来自世界各地的各类钟表。
- **圆明新园（不含园内小交通）**：圆明新园位于珠海，是一座模仿北京圆明园的主题园区。它将中国古代皇家园林的风格与现代园林艺术结合，园内有許多精美的仿古建筑、湖泊、假山和花园，展现了传统园林的优美景观。
- **外观日月贝歌、渔女、情侣路、船游港澳大桥（必消）、拱北地下商场**：**日月贝**是珠海最具标志性的建筑之一，它是一座外观像贝壳的建筑，象征着珠海的开放与创新。这里经常举办大型的文化活动和音乐会，是一个观光和文化活动的理想场所。**渔女雕像**是珠海的标志性景点之一，坐落在珠海的海边。**情侣路**是一条沿海的风景大道，适合散步、骑行和放松。这里的海景非常迷人，尤其适合情侣和游客来此悠闲地散步或骑行，享受浪漫的海边氛围。**港澳大桥**是连接香港、珠海和澳门的重要跨海大桥，是世界最长的跨海大桥之一。**拱北地下商场**是珠海最热闹的购物区之一，位于拱北口岸附近。这里是一个大型的购物中心，汇聚了许多品牌店铺、餐饮店和各类小商品摊位，非常适合购物爱好者和游客。

酒店：华枫酒店或2000年酒店或同级 4★



黄飞鸿纪念馆



岭南新天地

## 05 珠海 开平

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **新会陈皮村**：新会陈皮村位于江门市，是著名的陈皮生产基地之一。陈皮是广东省传统的中药材，具有广泛的药用和食用价值。陈皮村内的陈皮种植园和加工厂展示了陈皮的种植、采摘和加工过程。
- **赤坎古镇**：是广东省历史悠久的古镇之一，位于江门市新会区。这里保留了许多明清时期的古建筑，街道曲折、巷弄幽深，充满了浓厚的岭南文化气息。古镇内的建筑风格融合了粤式、闽式、汉式等多种元素，展现了中国南方传统的建筑美学。
- **复古当当车游古镇，欣赏古镇内各种表演秀**：**复古当当车**是一种独特的交通方式，它是由传统的手推车改造而成，带有浓厚的怀旧色彩。游客可以乘坐这种复古的当当车游览古镇，感受古老的街道和建筑，享受慢节奏的旅行体验。在古镇里，车夫会带领游客穿越古老的小巷，参观古镇的历史遗迹，让人仿佛穿越回过去的时代。复古当当车是探索古镇的独特方式，不仅能了解当地的历史，还能体验当地的民俗风情。在许多传统古镇，尤其是像赤坎古镇这样的地方，游客可以欣赏到各种传统的文化表演，如粤剧、民间舞蹈、传统乐器演奏等。

酒店：赤坎古镇内金圩酒店或长盛酒店或同级 5★



中山故居

## 06 开平 广州

早餐 | 午餐

- **九江双蒸博物馆**：九江双蒸博物馆位于广东省的九江镇，是了解九江双蒸这一地方特产的好地方。九江双蒸是广东传统的白酒之一，因其生产工艺独特而闻名，具有悠久的历史。博物馆内展示了九江双蒸的酿造历史、工艺流程以及酒文化。
- **大佛寺**：大佛寺位于广州番禺区，是一座有着悠久历史的佛教寺庙，历史可以追溯到南宋时期。大佛寺最著名的景点是其巨大的铜制佛像，佛像庄严肃穆，给人一种深沉的宗教氛围。
- **圣心石室大教堂**：这座教堂的建筑风格受到欧洲哥特式建筑影响，气势恢宏，特别适合喜欢历史建筑和宗教文化的游客。教堂内外的雕刻精美，玻璃彩窗更是美轮美奂，展现了西方建筑艺术的精髓。圣心石室大教堂不仅是广州的宗教象征，也是广州多元文化的体现。
- **上下九步行街**：上下九步行街位于广州市的荔湾区，是广州最著名的商业步行街之一。这里集购物、餐饮、娱乐和文化于一体，街道两旁有许多传统的粤式老店和现代的商场。

酒店：丽枫酒店白云机场店或同级 4★



清晖园



## 07 广州✈新加坡

### 早餐

- 指定时间到达机场返回新加坡。

**导游和司机小费: RMB ¥ 30 每天/每人**

#### 备注:

- 全程都以华文讲解。
- 行程次序或会因宗教活动、未曾预见的气候状况有所变动, 如有任何改动恕不另行通知。
- 如遇不可预计的气候问题造成航班延误或取消, 客人需自己承担因航班延误/取消而产生的所有而外费用。
- 当地旅行社有视权当地的情况更改行程顺序, 酒店住宿或膳食。房型是根据酒店的分配本公司不负责所分配型的房型差异。任何叁人房都以折疊式加床为标准。
- 所有订单都以旅游行程宣传册的附带条件和条款为标准。
- 重大活动期间, 住店地点可能无法在上述城市内。
- 所有航班如有更改, 恕不另行通知。
- 若中英文行程版本出现不符之处, 将以华文版本为据。
- 本公司将不承担任何有危险性活动的责任及风险, 因此本公司建议您购买旅游保险, 为您的旅游做个保障。

# 01 SINGAPORE ✈️ GUANGZHOU FOSHAN

Meal on Board | Lunch | Dinner

- **The "Little Waist" (Xiaoman Yao):** is located near the Chigang Tower on Yizhou Island in Haizhu District, Guangzhou, Guangdong Province, 125 meters from the southern bank of the Pearl River, and across the river from Zhujiang New Town, Huacheng Square, and Haixinsha Island. The main body of the Guangzhou Tower is 454 meters high, the antenna mast reaches 146 meters, and the total height is 600 meters, making it the tallest tower in China and a national AAAA-level tourist attraction.
- **Shamian Park:** Located in the picturesque southern part of Shamian Island, covering an area of 21,400 square meters. It was originally the former Embankment Garden and Queen's Garden within the British and French concession. In 1953, it was planned as a park and opened to the public in 1960 after its completion. In 1980, during the construction of the White Swan Hotel, the park was expanded by filling in the river. The park is surrounded by lush trees, with beautiful scenery throughout, and features a large open square and children's play facilities along the river. Due to its proximity to the magical and beautiful Bai'e Lake, the area offers a wide and open view, making it an ideal place for relaxation, moon watching, and social gatherings.
- **Lychee Bay Canal & Xiguan Mansions:** Lychee Bay Canal is located in the old town of Guangzhou and is an ancient waterway. It is named after the large number of lychee trees that once lined both banks. Lychee Bay Canal not only offers unique Lingnan riverside scenery but also showcases Guangzhou's traditional water culture. Xiguan Mansions refer to the traditional residences in the Xiguan area of Guangzhou, typically courtyard-style buildings made up of multiple courtyards and houses. These mansions are a prime example of Lingnan architectural style, known for their grand scale and unique decorative arts such as brick carving, wood carving, and porcelain carving. Yongqingfang and the night boat tour along the Pearl River are two very distinctive tourist experiences in Guangzhou, rich in local flavor, allowing visitors to gain a deeper understanding of the city's history, culture, and beautiful natural landscapes.  
Hotel: Foshan Liyi Hotel or similar 4★

- features various street snacks, handicrafts, cultural performances, and entertainment activities, making it an ideal place for both tourists and locals to relax and gather. The night market, with its dazzling lights, is perfect for strolling, shopping, and enjoying authentic Cantonese cuisine.

Hotel: Foshan Liyi Hotel or similar 4★

# 03 FOSHAN 🚌 SHUNDE 🚌 ZHONGSHAN 🚌 ZHUHAI

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Qinghui Garden:** Qinghui Garden is one of the most famous ancient gardens in Foshan, known for its strong Lingnan garden features.
- **Huagai Road Pedestrian Street:** Located in the center of Guangzhou, Huagai Road Pedestrian Street is a well-known commercial area. It blends traditional and modern elements, with historical buildings and modern shops lining the streets, showcasing the unique urban landscape of Guangzhou.
- **Visit to Baijin Zhuxiangyuan:** Baijin Zhuxiangyuan is a famous old brand store in Guangzhou with a history of over 100 years. It mainly offers traditional Cantonese dim sum and tea restaurant food. Its classic products, such as Cantonese mooncakes and preserved meats, are very popular.
- **Sun Yat-sen's Former Residence and South China Modern Traditional Chinese Medicine City:** The former residence and memorial hall of Sun Yat-sen, the great Chinese revolutionary leader, is located here. It preserves traces of Sun Yat-sen's growth and relevant historical materials, making it an excellent place to learn about modern Chinese history and Sun Yat-sen's revolutionary achievements. South China Modern Traditional Chinese Medicine City, located in Guangzhou, is an important base for China's traditional Chinese medicine industry, dedicated to promoting innovation and development in modern traditional Chinese medicine. It gathers numerous Chinese medicine research institutions, enterprises, and cultural resources, forming a hub for the TCM industry.  
Hotel: Huafeng Hotel, 2000 Hotel or similar 4★

# 02 FOSHAN

Breakfast | Lunch | Dinner

- **The Ancestor Temple:** Located in the center of Foshan, it is a temple dedicated to Guan Yu, a famous folk hero and the God of War in Chinese history.
- **Lion Dance Performance:** A traditional folk performing art in China, with a particularly important cultural significance in Guangdong province. The lion dance is typically performed during festivals, grand openings, weddings, and other events, symbolizing the driving away of evil spirits, avoiding harm, and wishing for blessings and good fortune. In cities like Guangzhou and Foshan, you can enjoy spectacular lion dance performances. Foshan, known as the "Home of Lion Dance," is one of the best places to watch and experience this art.
- **The Huang Fei-hong Memorial Hall:** Located in Foshan, the Wong Fei-hung Memorial Hall was established to commemorate the martial arts master Wong Fei-hung of the Qing Dynasty. Wong Fei-hung is one of the most prominent figures in Chinese martial arts, particularly known for his profound influence on Southern Fist (Nanquan) and traditional medicine.
- **Lingnan New World:** A complex that blends traditional Lingnan culture with a modern commercial atmosphere. It features ancient-style architecture and a variety of distinctive dining options and shopping centers, making it a great place for leisure, shopping, and entertainment.
- **Songcheng Scenic Area, Guangdong Ancient Love Performance Show (Mandatory), and Qian Deng Lake Night Market:** Songcheng, located near Guangzhou, is a large historical and cultural theme park that mainly showcases the customs and culture of the Song Dynasty. The scenic area brings visitors back to the glorious era of the Song Dynasty through its retro architecture, live performances, and folk activities. Visitors can not only learn about the historical background of the Song Dynasty but also experience traditional crafts, folk performances, and more. It's a fun and educational cultural theme park. The area also



渔女雕像



陈皮村

# 04 ZHUHAI

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Clock Museum:** The Zhuhai Clock Museum is one of the largest clock museums in the world, housing a vast collection of clocks from around the globe.
- **Yuanming New Garden (excluding in-park transport):** Located in Zhuhai, Yuanming New Garden is a theme park modeled after Beijing's Old Summer Palace. It combines the style of ancient Chinese imperial gardens with modern landscaping art. The park features many exquisite replica ancient buildings, lakes, rockeries, and gardens, showcasing the beauty of traditional garden landscapes.
- **Sightseeing: Sun Moon Bay Shell, Fisher Girl Statue, Lovers' Road, Boat Tour of the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge (mandatory), and Gongbei Underground Mall:** Sun Moon Bay Shell is one of Zhuhai's most iconic buildings, shaped like a shell and symbolizing Zhuhai's openness and innovation. It often hosts large cultural events and concerts, making it an ideal place for sightseeing and cultural activities. The Fisher Girl Statue is a landmark attraction, located by the seaside in Zhuhai. Lovers' Road is a scenic coastal avenue, perfect for walking, cycling, and relaxing. The sea view here is captivating, particularly ideal for couples and tourists who want to enjoy a leisurely walk or bike ride along the romantic coastline. The Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge is an important sea-crossing bridge connecting Hong Kong, Zhuhai, and Macau, and is one of the longest sea-crossing bridges in the world. Gongbei Underground Mall is one of the busiest shopping areas in Zhuhai, located near the Gongbei Port. It is a large shopping center with many brand stores, restaurants, and small vendor stalls, making it perfect for shopping enthusiasts and tourists.

Hotel: [Huafeng Hotel, 2000 Hotel or similar 4★](#)

# 05 ZHUHAI KAIPING

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Xinhui Chenpi Village:** Located in Jiangmen City, Xinhui Chenpi Village is one of the famous production bases for Chenpi (dried tangerine peel). Chenpi is a traditional Chinese medicinal herb in Guangdong Province, known for its wide medicinal and culinary value. The village's Chenpi plantations and processing factories showcase the cultivation, harvesting, and processing of Chenpi.
- **Chikan Ancient Town:** One of the historic ancient towns in Guangdong Province, located in the Xinhui District of Jiangmen City. It retains many ancient buildings from the Ming and Qing Dynasties, with winding streets and deep alleys, filled with a strong Lingnan cultural atmosphere. The architecture within the town blends various elements, including Cantonese, Fujian, and Han styles, reflecting the traditional architectural aesthetics of southern China.
- **Vintage "Dangdang" Car Tour of the Ancient Town, Enjoy Various Performance Shows:** The vintage "Dangdang" car is a unique mode of transportation, remodeled from traditional hand-pushed carts and full of nostalgic charm. Visitors can take a ride on these retro cars to explore the ancient town, experience the old streets and buildings, and enjoy a slow-paced travel experience. The rickshaw drivers guide tourists through the ancient alleys, visiting historical sites in the town, providing a sense of stepping back in time. The vintage "Dangdang" car is a unique way to explore the town, allowing tourists to learn about its history while experiencing local folk customs. In many traditional ancient towns, especially places like Chikan, visitors can enjoy various traditional cultural performances, such as Cantonese opera, folk dances, and traditional music instrument performances.

Hotel: [Jinxu Hotel or Changsheng Hotel in Chikan Ancient Town or similar 5★](#)

# 06 KAIPING GUANGZHOU

Breakfast | Lunch

- **Jiujiang Shuangzheng Museum:** Located in Jiujiang Town, Guangdong Province, the Jiujiang Shuangzheng Museum is a great place to learn about the local specialty, Jiujiang Shuangzheng

- liquor. Jiujiang Shuangzheng is one of Guangdong's traditional white wines, famous for its unique production process and long history. The museum showcases the brewing history, production process, and liquor culture of Jiujiang Shuangzheng.
- **Dafo Temple:** Located in Panyu District, Guangzhou, Dafo Temple is an ancient Buddhist temple with a history dating back to the Southern Song Dynasty. The temple's most famous attraction is its massive copper Buddha statue, which is solemn and majestic, creating a profound religious atmosphere.
- **Sacred Heart Cathedral:** This cathedral's architecture is influenced by European Gothic style, grand and imposing, making it especially appealing to visitors interested in historical architecture and religious culture. The intricate carvings and beautiful stained glass windows both inside and outside the cathedral showcase the essence of Western architectural art. Sacred Heart Cathedral is not only a religious symbol of Guangzhou but also a representation of the city's multiculturalism.
- **Shangxiajiu Pedestrian Street:** Located in the Liwan District of Guangzhou, Shangxiajiu Pedestrian Street is one of the city's most famous commercial pedestrian streets. It combines shopping, dining, entertainment, and culture, with many traditional Cantonese old shops and modern malls lining both sides of the street.

Hotel: [Lavande Hotel Baiyun Airport Branch or similar 4★](#)

# 07 GUANGZHOU SINGAPORE

Breakfast

- Arrive at the airport at the designated time for the return flight to Singapore.



Guide & Driver Services Fee: RMB ¥30/day/pax

## Notes:

- All explanations will be in Chinese.
- The itinerary sequence may be changed due to religious activities or unforeseen weather conditions. Any changes will be made without prior notice.
- In the event of flight delays or cancellations due to unforeseen weather conditions, guests will be responsible for all additional expenses incurred due to flight delays/cancellations.
- The local travel agency has the right to change the itinerary sequence, hotel accommodation or meals according to local conditions. Room types are allocated according to the hotel, and the company is not responsible for the difference in room types allocated. Any triple room is based on a folding extra bed.
- All orders are subject to the terms and conditions of the tour brochure.
- During major events, accommodation may not be available in the above cities.
- All flights are subject to change without prior notice.
- In the event of any discrepancy between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version will be used as the basis.
- The company will not assume any responsibility or risk for any dangerous activities. Therefore, our company recommends that you purchase travel insurance to protect your travel.